
 

Jan Sivert Antonsson, sekreterare och registrator hos AfSA, bor på en gård utanför Bodafors 

där det bedrivs både jord- och skogsbruk. Han är utbildad inom den ”gröna näringen”, 

grundutbildningen samt animalieproduktion och driftledarkurs på Stora Segerstad. 

Hästintresset har nog alltid funnits där, redan som 6-7 åring såg han sin första ardennerhingst, 

Weidon 11016. Fölston av ardenner har alltid funnits hemma på gården.  

Varför just ardenner?  

Eftersom man uppfödd i en lantlig miljö på 60-talet, så var ardennerhästen i mina hemtrakter 

nästan helt dominant, så på något vis blev det bara det naturliga valet 

Antal hästar hemma idag ?  

Idag finns det två ston som jag äger, ett sto som är 8 år gammal, och hennes 2-åriga dotter 

Framtida mål och vad händer just nu?  

Känns roligt just nu att jobba med de utländska kontakterna. Glädjande att Estland köpt en 1-

årig hingst här i Sverige, så det ska bli roligt att följa utvecklingen där. Internationella 

utställningen här i Sverige år 2018 på Flyinge, mycket arbete men ska bli mycket intressant ! 

Tack för denna intervjun Jan-Sivert och lycka till med dina och föreningens framtida projekt! 

 

 

 

 


